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1. Mötets öppnande 

Mötet öppnas.  

 

2. Fastställande av dagordning  

Föreslagen dagordning fastställs.  

 

3. Val av justerare 
Clarence Kopparberg och Leif Johansson.  

 

4. Föregående protokoll 

Rådet godkänner förgående protokoll.  

 

5. Förvaltningen rapporterar 

Avdelningschef Lena Hedin informerar om trygghetsvandringen 

som kommer äga rum 21 november i Hammarbyhöjden. Hon 

berättar att förvaltningen gärna ser att representanter från rådet går 

med. Två rådsmedlemmar anmäler sig vid sittande möte.  

 

Lena presenterar budgeten som kom 9 oktober. Hon går översiktligt 

genom budgeten och dess inriktningsmål för att sedan gå in mer på 

detalj på äldreomsorgens del. Lena presenterar målen för en 

äldrevänlig stad. Rådet för en diskussion kring vad uppsökande 

verksamhet faktiskt innebär. En rådsmedlem frågar om den nya 

socialtjänstlagen kommer ge en stor förändring i arbetet med detta. 

Lena svarar att det är förväntningen, då den ska ha större fokus på 

förebyggande arbete. Vidare presenterar Lena olika mål som 

identifierats för äldreomsorgens arbete, hon talar bland annat om 

kompetensförsörjning, god och nära vård och olika 

jämnställdhetsutmaningar.  

 

Rådet diskuterar svårigheterna med att nå ut till rätt personer vad 

gäller förebyggande insatser. Då de som deltar på aktiviteter ofta är 

de som är piggast. Lena instämmer och förklarar att förvaltningen 

handskas med samma problematik. Hon berättar att dessa personer 

nås via hemtjänsten men att man hade velat nå dem innan det 

behovet uppstår.  

 

6. Frågor inför nämndsammanträdet 24 oktober 2024 

 

§ 7  

Inspektionsrapport avseende hantering av allmänna handlingar 

Rådet har inga synpunkter. 
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§ 8  

Idéburet offentligt partnerskap (IoP) mellan Skarpnäcks 

stadsdelsnämnd och Miljöverkstan Flaten 

Rådet har inga synpunkter. 

 

§ 9 

Revidering av delegationsordningen för Skarpnäcks 

stadsdelsnämnd 2024 

Rådet har inga synpunkter. 

 

§10 

Deltagande i webinarium om medborgarbudget 

En rådsmedlem frågar vad medborgarbudget är. Lena förklarar att 

det syftar till att skapa inflytande hos medborgarna. Hon ger 

ombyggnationen i kulturhuset som exempel, då medborgarna fick 

lämna in förslag.  

 

§11 

Plaskdamm i Bagarmossen 

Svar på medborgarförslag 

Rådet instämmer i förvaltningens svar.  

 

§ 12 

Skatepark med graffiti-rampar 

Svar på medborgarförslag 

Rådet instämmer i förvaltningens svar.  

 

§ 13 

En mer barnvänlig badplats vid Lilla Sickla 

Svar på medborgarförslag 

Rådet instämmer i förvaltningens svar.  

 

§ 14 

Toaletter intill badet vid Sicklasjön 

Svar på medborgarförslag 

Rådet diskuterar huruvida det istället hade fungerat att placera 

bajamajor uppe vid gården.  

 

Rådet instämmer i förvaltningens svar men förstår problematiken 

kring avsaknad av toalett då det rör sig mycket folk i området.  

 

§ 15 

Ändrad parkskötsel för ökad biologisk mångfald 

Svar på medborgarförslag 

Rådet instämmer i förvaltningens svar.  
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§ 16 

Stärkt skydd och stöd för socialtjänstens 

medarbetare 

Svar på skrivelse från Henrietta Ludwig (C), Kristina 

Lutz m.fl. (M), Lena Kling (L) 

En rådsmedlem frågar om detta är ett utbrett problem i Skarpnäck. 

Lena svarar att det inte är ett större problem i Skarpnäck än någon 

annan stadsdel. Men att det tas på stort allvar och att det finns 

utarbetade rutiner vid eventuell händelse.  

 

§ 17 

Klimathandlingsplan 2024-2030 

Svar på remiss från kommunstyrelsen  

Rådet anser att det är en fin målsättning men diskuterar 

svårigheterna med att sätta det i praktiken.  

 

§ 18 

Strategi för Stockholms utomhusbelysning 

Svar på remiss från kommunstyrelsen  

Rådet diskuterar huruvida det finns många träd som vuxit sig stora 

och därmed täcker gatulycktorna. De kommer överens om att det 

vore bra att hålla utkik angående detta på trygghetsvandringen.  

 

§ 19 

Ersättningsnivåer daglig verksamhet (LSS) 

Svar på remiss från kommunstyrelsen  

Rådet har inga synpunkter.  

 

§ 20 

Månadsrapport 

Rådet ställer sig positiva till en extra utlysning av föreningsbidrag. 

De diskuterar gränsöverskridande aktiviteter och dess positiva 

konsekvenser. Som exempel ges läxhjälp där pensionärer får hjälpa 

elever eller förskolor som besöker äldreboenden.  

 

§ 21 

Ej verkställda beslut 2024 

Rådet har inga synpunkter.  

 

Rapporter 

 

Övriga frågor- *balanslistan. 

En rådsmedlem lyfter tryggt mottagande. Hen undrar huruvida detta 

gäller för alla eller bara de som har hemtjänst och refererar till ett 
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eget exempel där ingen hjälp erbjöds. Lena svarar att det gäller alla 

som har behov av insatsen vid utskrivning från sjukhus och att 

biståndshandläggaren gör en bedömning utefter behov. Vidare 

förklarar hon att även om insatsen tryggt mottagande inte behövs så 

ska den som behöver få hjälp till kontakt med biståndshandläggare 

för hemtjänsthjälp istället. Rådet diskuterar att det är svårt för 

individen att begära detta när man inte vet vilken hjälp man har rätt 

till. Det diskuteras att sjukhusen många gånger är slarviga och gör 

en bedömning att folk är mer kapabla än vad de faktiskt är.  

 

En rådsmedlem frågar om rådet kan vara till stöd när sådana här 

frågor tas med politikerna. Lena svarar att i det sammanhanget inte 

finns sådana behov men att det skulle vara en väldigt bra resurs att 

ha med en representant från rådet i samverkansmöte med 

vårdcentralerna.  

 

Rådet talar om hur viktigt det är med äldretelefon men att många 

tyvärr inte vet att det finns.  

 

En rådsmedlem lyfter seniorboendet det planeras för på 

Bergholmsbacken. Han frågar kring informationen att Riksbyggen 

tecknat ett exploateringsavtal med Stockholm stad och huruvida det 

tecknas avtal med de som är intresserade. Lena svarar att det precis 

börjat dra igång nu. Vidare berättar hon att den senaste 

informationen hon fått är att vård och omsorgsboendet förväntas 

vara klart 2028. 

 

Rådet diskuterar Nytorpsgärde och Gamla Tyresövägen där det 

också planeras för seniorboenden.  

 

Justeras med elektronisk signatur: 

 

Clarence Kopparberg 

 

Leif Johansson  

 

Sekreterare Emma King  

 

 

 


